
 
О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т -   А Л Ф А Т А Р,  О Б Л А С Т    С И Л И С Т Р А 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6,. 086 811 634 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 11 

от 22.06.2012 г. 

 

        Днес 22.06.2012 година от 14:00 часа в ритуалната зала на Община Алфатар се 

проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар.        

        На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: - Г-жа Златка Питакова, 

Живка Великов, Ивелина Миткова,  Марин Пейчинов, Радка Желева , Росица Иванова, 

Хюлия Мехмедалиева, Янка Господинова, Нели Маринова, Селятин Исмаилов и г-н 

Петър Иванов. 

        От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка Узунска – 

кмет на Община, Петко Добрев – зам.кмет,  Стефка Жекова – секретар на община, 

Павлина Друмева- директор на дирекция „ОА”, Иван Енчев – директор на дирекция 

„СА” ; Радка Илиева- ст.специалист „Култура, обредни дейности и спорт” , кметове на 

кметства и кметски наместничества от общината. 

Гости на заседанието: Любов Тотева, Иван Василков и др. 

             Председателят на общинския съвет – Златка Питакова  откри заседанието: 

Уважаеми колеги, Уважаема госпожо Узунска, уважаеми гости, 

откривам днешното заседание на Общински съвет – Алфатар на основание чл.27, 

ал.2, от ЗМСМА. 

         Колеги, всички имате материалите и дневния ред за днешното заседание. На 

постоянните комисии се внесоха допълнително докладни: 

1. Даване на съгласие Община Алфатар да кандидатства с проект „Закриване и 

рекултивация на сметища за битови отпадъци” пред Министерството на 

околната среда и водите. 

2. Даване на съгласие Община Алфатар да кандидатства пред Национален 

доверителен екофонд във връзка с покана за набиране на проекти за 

финансиране чрез Националната схема за зелени инвестиции с проект 

„Саниране на административната сграда на община Алфатар. 

3. Даване на съгласие Община Алфатар да кандидатства пред Национален 

доверителен екофонд във връзка с покана за набиране на проекти за 

финансиране чрез Националната схема за зелени инвестиции с проект  

„Саниране на ОУ „Христо Ботев” гр.Алфатар”, община Алфатар. 

           Решихме да се приемат и разгледат по реда на тяхното постъпване. 

 

З.Питакова: Г-жа Узунска днес ни предостави Становище с вх.№099/22.06.2012г. , 
относно: авансово подпомагане на СНЦ „ Танцов клуб Алегро”гр. Алфатар. 



 Аз подкрепям становището. Искам Вашето мнение ,да се включи ли  в дневния ред? 

 

Р.Иванова: Само клуб „Алегро”, ли ще подкрепим  или ще подкрепим и другия клуб? 

Р.Желева: Да се подкрепят и двата клуба. 

З. Питакова: Въпросът е да се включи ли, като т.9 от дневния ред? Моля да гласуваме. 

 

Който е съгласен да се включи Становището като т.9 от Дневния ред моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

Който е съгласен с така направените предложения за промяна в дневния ред моля да 

гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

Зачитам новия дневен ред: 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

1. Докладна записка относно: ”Създаване на общинско социално 

предприятие”Социално предприятие- обществена пералня.                           

2. Докладна записка относно: „Даване съгласие за авансово съфинансиране на 

разходи за ФРЗ, свързани с изпълнението на договора по проект „Подкрепа за 

достоен живот”. 

3. Докладна записка относно: „Приемане Програма за честване на 100 

годишнината от Балканската война в Община Алфатар” 

4. Докладна записка относно: „Даване съгласие за финансиране на предпечатна 

подготовка на исторически роман „Мрак над равнината” от Славейко 

Чамурлийски/ литературен псевдоним на Стоян Пейчев Стоянов”. 

5. Докладна записка относно: Обявяване на конкурс за литературно творчество по 

повод 125-тата година от рождението на юриста и писателя, загинал в 

Балканската война Владимир Мусаков”. 



6. Даване на съгласие Община Алфатар да кандидатства с проект „Закриване и 

рекултивация на сметища за битови отпадъци” пред Министерството на 

околната среда и водите. 

7. Даване на съгласие Община Алфатар да кандидатства пред Национален 

доверителен екофонд във връзка с покана за набиране на проекти за 

финансиране чрез Националната схема за зелени инвестиции с проект  

„Саниране на административната сграда на община Алфатар. 

8. Даване на съгласие Община Алфатар да кандидатства пред Национален 

доверителен екофонд във връзка с покана за набиране на проекти за 

финансиране чрез Националната схема за зелени инвестиции с проект  

„Саниране на ОУ „Христо Ботев” гр.Алфатар”, община Алфатар. 

       9. Становище на кмета г-жа Узунска :относно финансово подпомагане на СНЦ „ Танцов 

клуб Алегро”гр. Алфатар. 

    10. Въпроси. Заявления.Изказвания и др. 

10.1. Уточнение от Петър Кънев  

 

З.Питакова: Колеги преминаваме към първа точка от дневния ред. 

 

ПЪРВА ТОЧКА: Докладна записка относно: ”Създаване на общинско социално 

предприятие”Социално предприятие - обществена пералня. 

 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Узунска: На заседание на постоянните комисии се 

каза, че материала се внася за трети път. Продължителността на проекта е 18 месеца и 

се финансира от Европейския съюз по оперативни програми. Изготвихме SWOT 

Анализ на проекта. В него са посочени силните и слаби страни.  

Правилника, който Ви предлагаме, това е правилник за социално предприятие. 

З.Питакова: Благодаря Ви. Иска ли някой думата? 

 

Р. Желева: Мисля, че достатъчно сме разисквали по този проект, мисля, че е крайно 

време да дадем ход на проекта, да започне проекта с този променен Правилник. Тези 

хора, които могат да бъдат назначени , да започнат работа. 

 

М. Пейчинов: Затова, че няма приет Правилник за общинско предприятие не е пречка 

да стартира проекта. Моля не заблуждавайте обществеността. 

В анализа пише, че устойчивостта е 1год. Една година ли е  или пет? 

 

П. Добрев: За пореден път казваме, че още в самото решение на ОбС е заложено да се 

създаде общинско предприятие. В слабата страна на SWOT анализа е посочено, че 

трябва да бъдат осигурени заплати на 3-ма човека. Сумата, която е посочена е за една 

година, с оглед на това, че заплатите може да се променят, но считаме, че сумата не е 

непосилна за общината. 

 

З.Питакова: Ако няма други въпроси преминаваме към режим на гласуване. 

 

 

      На основание чл.21 ал.2 от ЗМСМА, чл.12 и чл.52, ал. 3 от Закона за 

общинската собственост и във връзка с изпълнение на Решения №314 и 334 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното : 

 



 

 

 

 

РЕШЕНИЕ № 80 

 

1. Създава Общинско социално предприятие по проект „Социално 

предприятие – Обществена пералня” Алфатар; 

2. Определя структурата и числения състав за осъществяване на предмета 

на дейност на Общинско социално предприятие „Социално 

предприятие – обществена пералня”, както следва: 

2.1. Управител – 1 бр.; 

2.2. Касиер-счетоводител – 1 бр.; 

2.3. Домакин – 1 бр.; 

2.4. Шофьор – 1 бр.; 

2.5. Огняр-поддръжка – 1 бр.; 

2.6. Социален работник – 1 бр.; 

2.7. Работници пералня  12 бр. 

Общо: 18 бр.; 

3. Предоставя на новосъздаденото общинско социално предприятие за 

безвъзмездно ползване и управление публична общинска собственост 

– перално помещение със ЗП 65 кв. м., намиращо се на втория етаж, 

представляващо част от сграда за Детско заведение в гр. Алфатар, ул. 

Йордан Петров №1; 

4. Декларира, че предназначението на предоставения сграден фонд няма 

да бъде променяно за период не по-малък от 5/пет/ години след 

приключване на дейностите по проекта; 

5. Приема правилник за устройството и дейността на Общинско социално 

предприятие „Социално предприятие – обществена пералня” – 

Алфатар /Приложение №1/; 

6. Новосъздаденото общинско социално предприятие стартира дейността 

си по договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по 

изпълнението на проект „Социално предприятие – обществена 

пералня” – Алфатар по оперативна програма „Развитие на човешките 

ресурси” 2007-2013, схема BG051РО001.5.1.02 „Нови възможности”; 

7. Възлага на Кмета на Общината Алфатар осъществяването на всички 

дейности, необходими за правилното и законосъобразно изпълнение на 

процедурата. 

З. Питакова: Който е съгласен, моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 5 против – 6   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „против” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „против” 6. Росица Иваова „За” 

7. Ивелина Миткова „против” 8. Янка Господинова „против” 



9. Живка Великова „против” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „против”    

Решението не се приема .  

З.Питакова: Преминаваме към 

ВТОРА ТОЧКА: Докладна записка относно: „Даване съгласие за авансово 

съфинансиране на разходи за ФРЗ, свързани с изпълнението на договора по проект 

„Подкрепа за достоен живот”. 

 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Узунска: На постоянните комисии разисквахме, че 

закъсняват средствата на хората, които работят по програмите. Закъснението не е само 

по един от проектите, а за всички. За два месеца трябва да разполагаме с 53 500лв, а за 

проекта „Достоен живот” са необходими 8 000лв. 

Целесъобразно е да се фиксира една дата, за да могат да се направят всички 

разплащания на общината. 

 

Н. Маринова: На мен не ми е ясно, защо да се фиксира дата, след като пише, при 

необходимост. 

 

Й.Узунска: Пощата работи до 20 число, след това приключват и хората не могат да си 

платят задълженията. 

 

Н. Маринова: След като е записано при необходимост, специалистите от 

администрацията, могат да предвидят тия плащания. 

 

З.Питакова: Други въпроси? Зачитам решението 

 

      На основание чл.21 ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.27 от ЗОБ и във връзка с т.16 от 

Решение №038/20.02.2012г. на ОбС гр.Алфатар, предлагам Общинския съвет да 

вземе следното 

РЕШЕНИЕ № 81 

 

1. Дава съгласие за прехвърляне на средства по проект „ПОДКРЕПА ЗА 

ДОСТОЕН ЖИВОТ”, при необходимост в размер на 8 000 лв., от бюджетна в 

извън бюджетна сметка на общината. 

2. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата актуализация на 

бюджета на общината за изпълнение на т.1 от решението. 

 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 



4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ТОЧКА ТРИ: Докладна записка относно: „Приемане Програма за честване на 100 

годишнината от Балканската война в Община Алфатар”. 

 

З.Питакова: Давам думата на Р. Иванова: На заседанието на постоянните комисии 

разгледахме двете докладни. Допълнително имаме изготвен Регламент за участие. 

Солидарни сме, смятаме да се приеме. Удоволетворена съм от последващите действия 

за изясняване.  

 

З.Питакова: Други въпроси? Зачитам решението. 

 

      На основание чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет – 

Алфатар да вземе следното                                                               

                                                                РЕШЕНИЕ № 82 

1. Приема Програма за честването на 100 годишнината от Балканската война в 

Община Алфатар; 

2. Възлага на читалищата от общината да поемат реализацията на програмата. 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТИРИ: Докладна записка относно: „Даване съгласие за финансиране на 

предпечатна подготовка на исторически роман „Мрак над равнината” от 

Славейко Чамурлийски/ литературен псевдоним на Стоян Пейчев Стоянов”. 

 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Узунска: На заседание на комисиите, аз казах, че ако 

не направя връзка с автора, ще оттегля докладната. Оказа се, че има грешка в 

предоставения телефонен номер. Успяхме да се свържем. Установих, че събира 



материали 13 години. Материалите са за цяла „Добруджа” и е цитиран в книгата 

Алфатар. Освен, че е писател е и певец. 

 

Р.Иванова: „Добруджа” е широко понятие, ние сме в „Добруджа”, ние трябва да знаем 

какво получаваме като продукт. Да се направи среща с автора, на която да ни запознае с 

творбата си. 

 

Н.Маринова: Предлагам да се уговори с г-н Стоянов, да презентира книгата и тогава да 

се вземе решение. 

 

Я.Господинова: Ние имаме наш съгражданин, който не подкрепихме. Парите да се 

използват за хора от общината. 

 

П.Добрев: Става въпрос за една от големите болки на нашия народ и трябва да бъде 

погледната с необходимата сериозност. Този период е една от най-големите трагедии 

на българската нация и следва да бъде подкрепен. По отношение на презентацията- 

средствата, които ще похарчи за нея, по-добре да се вложат в издаването. 

През този период на окупация нашите деди са учили „Аз бях българче”. 

 

Р.Иванова: Не оставайте с впечатлението, че сме против, но понеже в разговор с г-жа 

Узунска, той  е предложил да дойде. 

 

Н.Маринова: Да допълня в предложението, че средствата се изискват до 30.09.До 

тогава ще имаме други заседания и ще имаме възможност да вземем решение. 

З.Питакова: На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА , в предвид това, че трябва 

да знаем какво получаваме като продукт ,предлагам  ОбС  да приеме: 

РЕШЕНИЕ № 083 

       Отлага докладната записка с вх. №091/15.06.2012г. за следващо заседание, за 

повече яснота ,презентация  под каквато и да е форма,  

Моля , който е съгласен с така направеното предложение моля да гласува 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА, РЕШЕНИЕТО ЩЕ СЕ ВЗЕМЕ НА СЛЕДВАЩО ЗАСЕДАНИЕ. 

 

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 



ТОЧКА ПЕТ: Докладна записка относно: Обявяване на конкурс за литературно 

творчество по повод 125-тата година от рождението на юриста и писателя, 

загинал в Балканската война Владимир Мусаков”. 

З.Питакова: На заседание на комисиите, беше разгледан материала. Ако има нещо да 

добавите? 

Й.Узунска: Имаше забележка за регламент за участие. Той Ви е предоставен. 

Н.Маринова:Няма да коментирам регламента, а финансовите средства. Можем ли да си 

позволим? 

Р.Иванова: Аз имах забележка за регламента. 

Узунска: В самата Програма са посочени средства. Това са дейности, които ще се 

осъществят от собствени средства. 

П.Друмева: От планираните средства за културни дейности и ако е необходимо, ще се 

търсят дарения. 

Н.Маринова: Препоръка към организаторите: - да се обяви по-навреме регламента. 

Могат да се явят дарители, желаещи да участва. 

З.Питакова: Други въпроси? Зачитам решението. 

 

         На основание чл.21 ал. 1, т.23 от ЗМСМА Общински съвет Алфатар да вземе 

следното:  

РЕШЕНИЕ № 84 

 

1.   Дава съгласието си Община Алфатар да обяви конкурс за литературно 

творчество на името на „ВЛАДИМИР МУСАКОВ”; 

2. Определя награден фонд до 300,00 лв.; 

3. Възлага на Кмета на Общината да изгради инициативен комитет и проведе 

конкурса.  

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 



5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТ: Даване на съгласие Община Алфатар да кандидатства с проект 

„Закриване и рекултивация на сметища за битови отпадъци” пред 

Министерството на околната среда и водите. 

 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Узунска: В самото изложение на Докладната записка 

сме посочили Заповедта на Директора на РИОС-Русе за преустановяване експлоатация 

на 4 бр. депа за отпадъци. 

Решението е необходимо, тъй като процедурите по изпълнението изискват време, за да 

сме по-оперативни. 

 

Ж. Великова: След като се закриват сметища, животновъдите ще могат ли да изхвърлят 

отпадъци? 

 

Узунска: За фермите има специални изисквания, с които фермерите са запознати. 

Трябва да се определят депа – компосни хранилища. 

З.Питакова: Други въпроси? Зачитам решението. 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА предлагам ОбС Алфатар да вземе 

следното  

РЕШЕНИЕ № 85 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства с проект „Закриване и 

рекултивация на сметища за битови отпадъци” пред Министерството на околната среда 

и водите. 

2. Задължава Кмета на Община Алфатар да отпочне процедура по закриване 

и рекултивиране на общински сметища за битови отпадъци, както следва:  

 ПИ № 00415.45.276, № 00415.45.250, № 00415.45.268, № 00415.45.274, № 

00415.45.275, № 00415.45.276, ЕКАТТЕ 00415, землището на гр. Алфатар, местността 

„Денев дол”, обл. Силистра и са с площ около 3 000 кв. м. 

 ПИ №70232, ПИ № 60126, ПИ № 70209 ЕКАТТЕ 04145, землището на с. Бистра, 

местността Мера, общ. Алфатар, обл.Силистра и са с площ около 3 000 кв. м. 

 ПИ №19011, ЕКАТТЕ 81712, землището на с. Чуковец, местността „Саръ 

армут”, общ. Алфатар, обл.Силистра и е с площ около 3 000 кв. м.  

 ПИ №416, ЕКАТТЕ 00240,землището на с. Алеково, общ. Алфатар, местността 

„Юрдексърта”, обл.Силистра и е с площ около 3 000 кв. м.  

 ПИ №201218, ЕКАТТЕ 10210, землището на с. Васил Левски, общ. Алфатар, 

местността „Мера”, обл.Силистра и е с площ около 3 000 кв. м.  

 ПИ №019026, ЕКАТТЕ 40751, землището на с. Кутловица, общ. Алфатар, 

местността „Мералайка”, обл.Силистра и е с площ около 3 000 



 ПИ №000118, ЕКАТТЕ 78063,землището на с. Цар Асен, общ. Алфатар, 

местността „Лозята”, обл.Силистра и е с площ около 3 000 

 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ТОЧКА СЕДЕМ: Даване на съгласие Община Алфатар да кандидатства пред 

Национален доверителен екофонд във връзка с покана за набиране на проекти за 

финансиране чрез Националната схема за зелени инвестиции с проект „Саниране 

на административната сграда на община Алфатар. 

 

З.Питакова: Всеки един от нас е запознат със стойността на строителните материали. 

Трябва да се възползваме, там където е възможно да се включим по оперативни 

програми. Общината няма финансови възможности за саниране на сгради. И преди е 

ставало на въпрос, че има направено обследване на административната сграда на 

общината и за ОУ „Хр. Ботев”. 

 

М.Пейчинов: Имам желание да се случи нещо, защото пред фонд „Козлодуй” не се 

случи. Колко % е дофинансирането? 

 

П. Добрев: 10% 

 

Я.Господинова: Хубаво е, че има предложение за двете сгради, но поетапно да се 

извърши обследване и на други и в другите населени места. 

 

З.Питакова: Аз също подкрепям идеята. 

 

П.Иванов: Предлагам и двете Докладни - за саниране на административната сграда на 

община Алфатар и саниране на ОУ „Христо Ботев” да се гласуват едновременно. 

 

З.Питакова: Зачитам решенията 

 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА ОбС да вземе следното  

 



РЕШЕНИЕ № 86 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства пред НАЦИОНАЛЕН 

ДОВЕРИТЕЛЕН ЕКОФОНД във връзка с покана за набиране на проекти за 

финансиране чрез НАЦИОНАЛНАТА СХЕМА ЗА ЗЕЛЕНИ ИНВЕСТИЦИИ с проект 

„САНИРАНЕ НА АДМИНИСТРАТИВНАТА СГРАДА НА ОБЩИНА АЛФАТАР”. 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА ОбС да вземе следното  

 

РЕШЕНИЕ № 87 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства пред НАЦИОНАЛЕН 

ДОВЕРИТЕЛЕН ЕКОФОНД във връзка с покана за набиране на проекти за 

финансиране чрез НАЦИОНАЛНАТА СХЕМА ЗА ЗЕЛЕНИ ИНВЕСТИЦИИ с проект 

„САНИРАНЕ НА ОУ „ХРИСТО БОТЕВ” гр. Алфатар”. 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ДЕВЕТА ТОЧКА: Становище относно финансово подпомагане на СНЦ „ Танцов 

клуб Алегро”гр. Алфатар. 

 

З.Питакова: Давам думата на Р.Иванова: Предлагам всеки съветник да дари 10 лв. 

лични средства за подпомагане. 

П.Иванов: Сумата да е съобразена със становището на г-жа Узунска. 

Р.Желева: Да се има предвид финансовите възможности. 



Н.Маринова: Да изчакаме всички състави да си пуснат молби и да се разпределят 

средствата. Да видим с какво разполагаме. 

Р.Иванова: Предлагам специалиста по култура да се срещне с ръководителите на 

другите състави и да се изясни от какво имат нужда. 

П.Друмева: Всички състави да си предоставят искания с план-сметка, какво точно се 

иска на каква стойност. 

З.Питакова: Да гласуваме решение, да се задължи специалиста по култура да направи 

анализ. 

Р.Желева: Ние не трябва да приемаме такова решение, а да задължим специалиста по 

култура да направи анализ и да се видят какви са  възможностите. Да се внесе за 

решение  на следващо заседание. 

 З.Питакова:Който е съгласен с така направеното предложение от г-жа Желева ,моля да 

гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, ОбС Алфатар да приеме: 

РЕШЕНИЕ № 88  

1. Отлага докладна записка: относно финансово подпомагане на СНЦ „ 

Танцов клуб Алегро”гр. Алфатар с вх. №  099 /22.06.2012г.  за следващо 

заседание. 

2. Специалиста по култура да направи предложение на следващо заседание 

какви са  възможностите за подпомагане. 

3. ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 



2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

ДЕСЕТА ТОЧКА: Въпроси, заявления , изказвания и др. 

З.Питакова: Всички се запознахте с уточнението на П.Кънев. Смятам да не го 

коментираме. 

Като информация да Ви кажа, че има молба от Марин Г.Маринов, предоставено е опие   

на г-жа Узунска  за становище. 

Н.Маринова: Видях, че е предложена дата за тържествена сесия. Дата е близка, /ако се 

имат предвид летните отпуски/. 

З.Питакова: Други въпроси? 

М.Пейчинов: Какво се случи в с.Алеково в общежитието и в училището? 

Има изготвен протокол, в който кмета не е участвал. От протокола е видно, че не са 

описани бройките, които следва да се предадат на вторични суровини. Когато нещата 

се вършат на тъмно в извънработно време прилича на далавера. 

Узунска: В комисията има хора, които са в счетоводството на образованието. 

Ж.Великова: На следващия ден, като отидохме, искахме да направим оглед, но 

документ за предаденото желязо няма. Всичко беше изрязано и изкъртено. 

Узунска: Общината не е била информирана за тези действия. 

Я.Господинова: Вие какво направихте, когато Ви сигнализираха? – уведомих г-н 

Костадинов /домакин на общината/. 

Й.Костадинов: Изрично съм предупредил директора на училището, да не се свалят 

радиатори, а да се изнесат само свалените от мазето. 

П.Иванов: Взимате ролята на съд. Г-н Пейчинов Вие четете, че има комисия по 

бракуване.Има ли протокол за брак и кой го е виждал? В Заповедта не пише, че трябва 

да се продават. 

П.Добрев: Комисията си е свършила работата има два начина да се процедира ,или да 

бъдат унищожени, или да се продадат. Участието на кмета не е необходимо. Мястото 

на кмета е по Закона на МВР. Съгласен съм, че случилото се буди подозрение. Ако 

въпросът какво се е случило – трябва де се види материално отговорното лице. 

Ив. Захариев: Получих сигнал, че в училището се режат тръби и изхвърлят радиатори. 

Видях, че има свалени нови радиатори, върху тях имаше железа. Директора се 

афишира, че има разрешение. На следващия ден видях, че са преминали към училището 

Директора го нямаше. 



З.Питакова: За пореден път се случва. Това не е добра практика, за мен не е нормално. 

Колеги, за мен има голямо нарушение. Общинска администрация би трябвало да знае 

как се бракува и как се процедира след брака.  

Й.Узунска: Сезирана е Регионална дирекция по образованието и Икономическа 

полиция. 

Р.Желева: Ако има нарушение, трябва органите за контрол да си свършат работата. 

 

Поради изчерпване на дневния ред Председателя на ОбС закри днешното заседание в  

15.34ч. 

25.06.2012г.                                                ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС:   ……………………. 

Гр.Алфатар                                                                                      /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: ………….. 

п/ РП/РП 


